
w w w . F D N . I R

»حساب بازیکنان و سایر اعضای تیم استقلال طی امروز، فردا و شنبه شارژ می شود. 

با پیگیری های احمد ســـعادتمند منابع مالی به منظور پرداخت بخشی از قرارداد 

بازیکنان و سایر اعضای تیم استقلال تهیه شد. 10 درصد از مبلغ قرارداد اعضای 

کادر فنی، پزشکی، تدارکات و تعدادی از بازیکنان امروز به حساب آنها واریز شد و 

مابقی بازیکنان و ارکان باشگاه نیز تا فردا و شنبه مطالبات خود را دریافت می کنند.« 

این متن خبری بود که چهارشنبه گذشته در کانال رسمی باشگاه استقلال انتشار 

پیدا کرد تا موجی از امیدواری را بین بازیکنان و کادر فنی این تیم به وجود بیاورد و 

البته به نوعی آرامش را در اردوی آبی ها نیز حکمفرما کند.

در چند ماه اخیر به جز چنددستگی در بدنه مدیران، مشکلات مالی طاقت فرسا و 

کمرشکن و حواشی تغییرات گسترده از کادرفنی گرفته تا مدیریت باعث شده بود 

آب خوش از گلوی استقلال پایین نرود. بعد از انتشار خبر شارژ مالی استقلالی ها 

این بحث مطرح شـــد که این خبر در راســـتای فرافکنی برای خریدن زمان منتشر 

شـــده و درواقع خبری از پول و پرداختی به بازیکنان و کادر فنی نیست. در همین 

راستا پیگیری یکی از منابع خبری نیز به آنجا ختم شد که حداقل تا روز پنجشنبه 

هیچ پرداختی برای بازیکنان استقلال در کار نبوده و این خبر هم در راستای همان 

خبر تشـــکر از هواداری منتشر شده که قرار بود به دیاباته و میلیچ پول بدهد، اما با 

رســـیدهای جعلی اش فقط آنها را عصبانی کرد. با این حال روند پرداخت ها شکل 

حقیقی به خود گرفت.

 همه آنها که پول گرفتند

پیگیری های خبرنگار »فرهیختگان« نشان می دهد که تلاش های احمد سعادتمند 

جواب داده و او با تامین منابع مالی سرانجام موفق شده است تا حدود 10 درصد دیگر 

از قرارداد و دستمزد کادرفنی و بازیکنان را پرداخت کند. روز چهارشنبه اقدام لازم برای 

پرداخت به 1۶ نفر از اعضای کادرفنی، پزشکی و تدارکات استقلال و همچنین پنج 

نفر از بازیکنان انجام شد. نکته قابل توجه اینکه این واریزی روز چهارشنبه انجام شده 

و در روز پنجشنبه به حساب ها نشست و عجیب نیست اگر چهارشنبه شب بازیکنی 

در گفت وگویی اعلام کرده باشد هیچ پولی به حسابش ننشسته چون قرار بود این 

اتفاق طی یکی دو روز آینده رخ دهد.

در ادامه پرداختی های باشگاه استقلال به بازیکنان نیز روز پنجشنبه یعنی دو روز 

پیش به حســـاب 1۶ آبی پوش دیگر واریزی انجام شـــد که این مبلغ امروز شنبه به 

حساب آنها نشست و سایر بازیکنان که برای آنها طی دو روز پرداختی صورت نگرفته 

امروز در نوبت پرداخت بخشی از قرارداد و دستمزد خود قرار می گیرند تا فردا یکشنبه 

به صورت میانگین تمامی بازیکنان ۵0 درصد یعنی نیمی از قرارداد خود را از باشگاه 

دریافت کرده باشند.

تلاش ها برای پرداخت مطالبات دو بازیکن خارجی یعنی دیاباته و میلیچ همچنان 

ادامه دارد و بعد از اخطاریه ای که مهاجم آفریقایی اســـتقلال برای این تیم ارسال 

کرد و بعد از مصاحبه پنجشنبه شب سعادتمند و قول او برای حفظ شیخ قرار است 

طی هفته جاری پرداختی های بازیکنان مالیایی و کروات استقلال نیز انجام شود.

 مجیدی بالاخره به دیدار مدیرعامل می رود

نکته دیگری که طی هفته گذشته حاشیه های زیادی را برای استقلال به وجود آورد 

عدم ملاقات سرمربی و مدیریت جدید باشگاه بود. بعد از رسانه ای شدن خبر ملاقات 

سعادتمند با مجیدی که قرار بود برای اولین بار محقق شود این اتفاق با اطلاع رسانی 

کانال باشگاه صورت نگرفت و طبق این اطلاع رسانی که بر اساس آن گفته شده بود 

مجیدی به زادگاه پدری اش در شمال مراجعت کرده و قرار ملاقات سرمربی و مدیریت 

به هفته آینده موکول شده است، حالا و طبق شنیده های »فرهیختگان« این اتفاق 

قرار است عصر امروز)شنبه( رخ داده و طرفین درخصوص موارد مختلف با محوریت 

موفقیت استقلال صحبت هایی را انجام دهند.

البته عده ای درخصوص اینکه چرا تابه حال این دو نفر با هم دیدار نداشته اند مدعی 

شـــدند که فرهاد تا خبری از واریزی برای بازیکنانش نباشد به ملاقات سعادتمند 

نخواهد رفت ولی هرچه بود درنهایت این امر هم تحقق پیدا کرده و نه تنها بازیکنان 

بلکه کادرفنی و ازجمله خود فرهاد هم بخشی از قراردادهای خود را دریافت کردند 

تا آقای سرمربی با خیال راحت به دیدار سعادتمند برود.

 تصمیمات عجیب وزیر و هیات مدیره ناقص

در این بین اما یک نکته بسیار تاسف آور برای باشگاه بزرگ و مردمی استقلال نیز 

وجود دارد و اینکه هنوز خبری از افراد فعال در بدنه هیات مدیره آبی پوشان نیست 

و تا به امروز احمد سعادتمند به تنهایی تمامی امور را پیش برده است. استقلالی ها 

بعد از خداحافظی با علی فتح الله زاده و همچنین اســـماعیل خلیل زاده و از سوی 

دیگر عبدالرضا موســـوی و البته استعفای کامران منزوی این روزها فاز جدیدی از 

مدیریت را تجربه می کنند و آبی ها با رویکردی نو در اندیشه حل و فصل مشکلات 

هســـتند. در این خصوص باید به اقدام عجیب وزارت ورزش اشاره کرد و این سوال 

را پرســـید که چگونه می شود سلطانی فر در یک برهه زمانی حدود یک ماهه، سه 

تصمیم جداگانه درخصوص سه عضو مستعفی هیات مدیره گرفته و با یک استعفا 

موافقت و با یک استعفا مخالفت کرده و یک نفر دیگر را روی هوا نگه داشته است! 

وزیر ورزش در این مدت استعفای فتح الله زاده را پذیرفت، با استعفای خلیل زاده و 

منزوی مخالفت کرد و هنوز تصمیمی در مورد استعفای موسوی نگرفته است و این 

درحالی است که طبق چارت مدیریتی استقلال این تیم فعلا از خلیل زاده به عنوان 

رئیس هیات مدیره و سعادتمند، منزوی و نظری به عنوان اعضای هیات مدیره بهره 

می برد. یعنی هیات مدیره ای چهار نفره که حداقل یک عضو کم دارد.

 سعادتمند دست تنها امور را پیش می برد 

اگر نخواهیم به زوج بودن تعداد نفرات فعلی اعضای هیات مدیره اســـتقلال و کم 

اثر و خنثی بودن برخی از این اعضا اشـــاره کنیم، باید به تنها بودن سعادتمند در 

اداره امور و تامین منابع مالی و سازماندهی امور فنی و سایر موارد اجرایی 

اشاره کنیم. هرچند تصمیم عجیب خلیل زاده برای خداحافظی با 

استقلالی ها که حدود یک ماه پیش، شرط بازگشت خود را عدم 

مدیریت سعادتمند عنوان کرده بود نیز هنوز جای سوال دارد 

چراکه این تصمیم اســـتقلال را به سمت یک ابهام مدیریتی 

دیگر سوق داده و مشخص نیست که آیا در آینده ای نزدیک 

خلیل زاده همچنان رئیس هیات مدیره واقعی خواهد ماند یا 

خیر. در این خصوص نیز شنیده می شود قرار است اعضای 

هیات مدیره یعنی این چهار نفر امروز جلسه ای را در باشگاه 

استقلال برگزار کنند.

 جایگزین مباشری مشخص شد

هادی مباشری، معاون اداری باشگاه استقلال که در 

زمان فتحی به بدنه مدیریتی باشگاه اضافه شده بود 

نیز بعد از حضور یک ماهه سعادتمند در باشگاه از 

سمت خود کنار رفت تا آبی ها به دنبال یک معاون 

اداری دیگر باشـــند. مباشری که دومین حضور 

جدی اش در اســـتقلال را سپری می کرد در یک 

مقطـــع توفانـــی و در آن زمان که هنوز جدایی 

استراماچونی از جمع استقلالی ها قطعی نشده 

بود و بازگشت وی در هاله ای از ابهام قرار داشت، 

در جمع معترضان اســـتقلالی جلوی باشگاه 

حاضر شـــد و با آنها به مشاجره پرداخت و حتی 

خبر کتک خوردن او نیز از سوی رسانه ها منتشر 

شد. طبق شنیده های »فرهیختگان« گویا قرار 

اســـت بعد از ادغام معاونت های اداری و مالی با 

یکدیگر در باشگاه استقلال، یک عضو از دایره 

معتمدان وزیر ورزش، ریاســـت این اداره جدید 

در این باشگاه را عهده دار شود. شنیده می شود 

گویا مدیرعامل استقلال برای این سمت محمود 

صیدانلو، رئیس سابق فدراسیون اتومبیلرانی 

و موتورســـواری را درنظر گرفته که البته با وجود 

بازنشستگی صیدانلو به احتمال زیاد او در آینده ای 

نزدیک در باشگاه استقلال مشغول به کار خواهد شد.
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گزارش»فرهیختگان«ازآخریناخباراستقلال؛پرداختیآبیهاتافردابه50درصدمیرسد

پولرسید،طلسمفرهاد-سعادتمندامروزمیشکند
صیدانلویبازنشستهگزینهجانشینیمباشری!

11  اردیبهشـت آخریـن روزی بـود کـه وکیـل برانکـو ایوانکوویـچ به باشـگاه 

پرسـپولیس مهلـت داده بـود تـا مطالبـات سـرمربی پیشـین ایـن تیـم را 

پرداخـت کنـد؛ اتفاقـی کـه مطابـق پیش بینی هـا رخ نـداد و حـالا بایـد 

منتظـر مانـد تـا ایـن پرونـده بـه CAS بـرود تا بـا پرداخت هزینه هـای گزاف 

درنهایـت رای علیـه پرسـپولیس صـادر شـود. یکـی از کارشناسـان حقوقی 

دراین بـاره می گویـد: »همـه اینهـا بازی اسـت، وقتـی دوماه به یـک بازیکن 

یـا مربـی خارجـی پـول ندهیـد محکوم خواهید شـد و اصلا مهم نیسـت چه 

اسـتدلال هایی ارائـه می کنیـد زیـرا شـما بـه تعهدات تان عمـل نکرده اید.« 

پرسـپولیس بدون شـک محکـوم خواهـد شـد، اما اینکه چه لزومـی دارد هر 

مدیـر بـرای خـودش چندمـاه زمـان بخـرد، مشـخص نیسـت. انصاری فـرد 

ماه ها اعلام کرد در حال توافق و مصالحه با برانکو اسـت و حتی بزرگوارانه 

اعـلام می کـرد کـه قصـد شـکایت از او را نـدارد. پیش تـر ایـرج عـرب هـم بـا 

اطمینـان از عـدم وجـود مشـکل می گفت و حالا رسـول پناه کـه وعده دادن 

را خـوب یـاد گرفتـه، سـعی می کنـد زمـان بخـرد تـا منابـع مالـی به باشـگاه 

تزریـق شـود. نکتـه عجیب تـر آنکـه مهـدی خواجه وند، سـخنگوی باشـگاه 

پرسـپولیس می گویـد گرنـد )Ground(  حکم )شـرح کلـی رای فیفا( هنوز 

به دسـت باشـگاه نرسـیده امـا شـنیده ایم گرنـد، 10 روز بعـد از اصـل حکـم 

به صـورت اتوماتیـک بـرای باشـگاه ارسـال می شـود. حتـی اگـر گرنـد هـم 

ارسـال نشـده باشـد، تاثیـری در اصـل حکـم نـدارد و پرسـپولیس مکلف به 

پرداخـت طلـب برانکـو اسـت. صحبت هـای تکـراری خواجه ونـد، پیش تـر 

دربـاره پرونـده ژوزه هـم مطـرح شـده بـود امـا نتیجه ای جز باخت نداشـت.

 مهلت تمام شد

دوشـنبه هفتـه قبـل، دارو بوشـیچ، وکیـل برانکـو ایوانکوویـچ طـی نامـه ای 

بـه باشـگاه پرسـپولیس نوشـت: »بـا توجـه بـه اخطارهـای قبلـی، موظـف 

هسـتید مطالبـات مـوکل مـن را تـا تاریـخ 30 آوریـل پرداخت کنیـد در غیر 

ایـن صـورت، موظـف بـه اطاعـت از دسـتورات قضایـی فیفـا خواهیـد بود.« 

باشـگاه اما به این نامه واکنشـی نشـان نداد تا اوضاع بدتر شـود. براسـاس 

آنچه به دسـت »فرهیختگان« رسـیده، قرارداد برانکو با باشـگاه پرسـپولیس 

در فصـل 98-97 هشـتصد هـزار دلار و آپشـن قـراردادش 340 هـزار دلار 

اسـت امـا حـدود ۶1۵ هـزار دلار طلـب دارد. مارکـو 100 هـزار دلار قرارداد 

بسـته و 1۵ هـزار دلار هـم آپشـن قـرارداد اوسـت، امـا 3۶ هـزار دلار طلـب 

دارد و زلاتکـو هـم 1۶0هـزار دلار قـرارداد بسـته که 20 هزار دلار هم آپشـن 

دارد امـا بایـد 2۵0 هـزار دلار دیگر از پرسـپولیس بابـت مطالباتش دریافت 

کنـد. همـه اینهـا یعنـی حـدود یک میلیـون و 1۵0 هـزار دلار طلـب برانکـو 

و دسـتیارانش از پرسـپولیس اسـت اما باشـگاه پولی برای پرداخت ندارد.

 اوضاع مالی: افتضاح

پرونـده بودیمیـر هـم یکـی از پرونده هایـی اسـت کـه باشـگاه پرسـپولیس را 

درگیـر کـرده، ایـن بازیکـن در حالی شـکایت کرده که برخـلاف پرونده برانکو 

و دستیارانش، برای سالی که در سرخپوشان حضور نداشت هم درخواست 

پـول کـرده اسـت. بودیمیـر در فصـل 98-97 با پرسـپولیس قـراردادی 180 

هـزار یورویـی ثبـت کـرد کـه 33 هزار و 223 یورو دریافت کـرده و تقریبا 147 

هزار یورو طلبکار اسـت. دراین باره شـنیده ایم باشگاه پرسپولیس درنظر دارد 

ایـن پرونـده را هـم بـه CAS بفرسـتد امـا جالـب اسـت بدانیـد باشـگاه حتی 

پـول ارسـال پرونـده بـه CAS را هـم نـدارد و طی نامه ای درخواسـت کرده اند 

پـول CAS از مطالبـات باشـگاه از فیفـا دریافت شـود امـا دادگاه عالی ورزش 

مسـتقل از فیفـا و متعلـق بـه تمامـی رشـته های ورزشـی اسـت و زیربـار ایـن 

موضوع نمی رود. ارسـال پرونده برانکو، دسـتیارانش و بودیمیر )که روی هم 

نزدیـک یک میلیـون و 300 هزاریـورو بایـد دریافت کنند( به CAS حدود 90 

هـزار فرانـک سـوئیس هزینـه دارد که سـهم بودیمیر 43 هزار فرانک اسـت.

 نهایتا 10 میلیارد می خواهند

جلسـات متعـدد بـا اسپانسـرها بـرای تامیـن هزینه هـای پرسـپولیس هنوز 

نتیجـه ای نداشـته و شـنیده ایم بالاتریـن رقمـی کـه مسـئولان باشـگاه 

به دنبـال جـذب آن هسـتند، چیـزی حـدود 10 میلیارد تومان اسـت؛ پولی 

کـه بخشـی از آن بایـد بـه برانکـو، دسـتیارانش و بودیمیـر پرداخـت شـود و 

بخـش دیگـری از آن بـه حسـاب بازیکنـان واریـز می شـود. جالـب اسـت 

بدانیـد در بهتریـن شـرایط، نهایتـا نیمـی از طلـب برانکـو و دسـتیارانش بـا 

این پول پرداخت می شـود اما باشـگاه درنظر دارد یک چهارم طلب برانکو، 

دسـتیارانش و بودیمیـر را پرداخـت کنـد و بـا پنج میلیـارد بعـدی دریافتـی 

بازیکنـان را بـه 70 درصـد برسـاند و امیـدوار باشـد فیفـا طـی حکم هایـی، 

درصـدی از قـرارداد بازیکنـان را کـم کنـد.

باوجوداینکهازگوشهوکنارشنیدهمیشودقراراسترقابتهایلیگ

برتربهزودیازسرگرفتهشود،اماهنوزبرخیازتیمهااصراردارندفصل

نوزدهمبهتعطیلیکشیدهشود،بااینحالسرخهایپایتختبهدلیل

شـــرایطایدهآلبرایکســـبچهارمینقهرمانیپیاپی،براینباورندکه

میتوانبرایشـــروعمســـابقاتهمچنانمنتظرماند.قرمزهاالبتهبا

مشکلاتشـــدیدمالیهممواجههستندکهبازیکناناینتیمازجمله

مدافعراســـتاینتیمرانگرانکردهاست.گفتوگوی»فرهیختگان«با

مهدیشیریرادرادامهمیخوانید:

ازرایاستینافدرخصوصبازیباسپاهانشروعکنیم.بالاخرهحکمبه

برتریپرسپولیسدادهشد.

بله، خدا را شـــکر می کنم که حق به حق دار رسید و پرسپولیس یک بار دیگر از 

پرونده های اینچنینی سربلند خارج شد. من فکر می کنم درخصوص این بازی 

همه با ما هم عقیده بودند که 3 امتیاز حق مسلم پرسپولیس بود و در این خصوص 

مدارک و شواهدی وجود داشت که توسط باشگاه ارائه شد و درنهایت خوشحالیم 

که رای عادلانه بود.

البتهدیراعلامشدننتیجهاینبازیازسویاستینافباعثشدبسیاریاز

چهرههایفوتبالیعلیهیکدیگرموضعبگیرندواتفاقاتخوبیرقمنخورد!

مـــا اول باید ببینیم این اختلاف بین کدام تیم ها به وجود آمده اســـت. وقتی 

نام پرسپولیس و سپاهان که دوباشگاه بزرگ و پرهوادار هستند و همیشه هم 

بازی هایشان جذاب و پر از کری خوانی بوده، در میان است، مشخص است که 

حکم یک دیدار مهم برای تعیین قهرمان لیگ برتر باید حواشی زیادی داشته 

باشد. البته این مباحث فقط در فوتبال ما نیست و همه جای دنیا این کل کل های 

فوتبالی اتفاق می افتد و این موضوع فقط مختص فوتبال ما نیست. فوتبال چون 

ورزش پرهواداری است، حاشیه اش هم زیاد است.

یکیازمواردیکهاینروزهاهوادارانشـــمارانگرانکرده،بحثجدایی

بازیکنانکلیدیوتاثیرگذارتیماســـتکهاینروزهابسیارزیادمطرح

میشود.

مطمئنا هواداران پرسپولیس حق دارند نگران آینده و شرایط تیم شان باشند، 

اما فکر می کنم در این شـــرایط مدیریت باشگاه تمام تلاش خود را می کند که 

بازهم مثل سال های گذشته اسکلت اصلی تیم حفظ شود و ما بتوانیم با ترمیم 

نقاط ضعف تیمی قدرتمندتر را راهی رقابت ها کنیم. من هم مثل همه هواداران 

خیلی دوســـت دارم همه بازیکنان در تیم بمانند تا بتوانیم موفقیت هایمان را 

ادامه دار کنیم.

دریکیازجلساتبازیکنانبارسولپناهشماحضورداشتیوظاهرادر

اینجلســـهمشکلاتمالیرابهگوشباشگاهرساندهاید.اتفاقیدراین

زمینهافتادهاست؟

بله، خب حرف هایی در این خصوص ازســـوی بازیکنان به مدیریت منتقل شد 

و آن طور که من خبر دارم، باشـــگاه همه تلاش خود را می کند تا منابع مالی را 

شناســـایی کرده و درجهت منفعت تیم و هواداران قدم بردارد. البته امیدوارم 

تلاش آنها خیلی زود به نتیجه برسد و همه بازیکنان و کادرفنی تیم در آرامش 

کامل به ادامه رقابت ها فکر کنند.

زمزمهشروعتمریناتتیمیودرادامهآغازبازیهایلیگبرتربیشتراز

همیشهشنیدهمیشود.فکرمیکنیوقتمناسبیبرایاینکارهست

یااینکهبهتراستیشترمنتظربمانیم؟

برای تیمی مثل پرسپولیس که از کادر فنی و بازیکنان حرفه ای بهره می برد، اینکه 

از چه زمانی رقابت ها آغاز شود تفاوتی ندارد و ما برای اینکه تمرینات و مسابقات 

آغاز شود، آمادگی کامل داریم و فکر می کنم می توانیم با رعایت اصول بهداشتی 

هم ورزش کنیم و هم حافظ سلامتی مان باشیم.

ممکناستمدیریتباشـــگاهدوبارهباتغییراتیمواجهشودوحتیاز

دادکانبهعنوانیکیازگزینههایجدینامبردهمیشـــود.نظرتودر

اینخصوصچیست؟

اگر بخواهم یکی از نقاط ضعف  بزرگ پرسپولیس در سال گذشته را بیان کنم، 

قطعا همین تغییرات زیادی بود که در سطح مدیریت اتفاق افتاد و این اجازه را از 

مدیران می گرفت تا نتوانند برنامه های خود را به سرانجام برساند. این مشکلات 

به صورت جدی روی بازیکنان و کادر فنی تاثیر منفی می گذارد و دود این مشکلات 

در چشـــم ما فرومی رود. من از مسئولان تقاضا دارم به داد پرسپولیس برسند و 

به این باشگاه بزرگ و پرطرفدار رسیدگی کنند، چراکه پرسپولیس و هوادارانش 

لایق بهترین ها هستند.

  گفت وگو  گزارش
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